
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-12-14, § 2 

 

 Tid Tisdagen den 14 december 2010 kl 08.40 – 09.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 21 december 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Jan Valeskog (S) vice ordföranden  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) Tjänstgörande 

Per Johansson (FP) Tjänstgörande 

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Annika Davidsson 

(M) samt av ersättarna Lars Bengtson (M), Datevig Mardirossian Lönn (M), 

Christoffer Kuckowski (M), Anna Manhag (M), Inga-Lill Larsson (M) och Sebastian 

Wiklund (V). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Staffan Forsell, Lars Jolérus, Erica 

Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Information om skiftesmiddag 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) informerar om att en skiftesmiddag kommer att 

hållas för nya och gamla nämnden måndagen den 24 januari kl 19.00. Platsen är 

ännu inte bestämd, separat inbjudan kommer på posten. 

 

Svar på fråga om samarbetet med grannkommuner avseende bekämpning av 

trädsjukdomar 

Magdalena Bosson svarar på fråga, ställd av Mats Lindqvist och Hampus 

Rubaszkin båda (MP), vid sammanträdet den 23 november om hur Stockholms 

stad samarbetar med grannkommunerna för att bekämpa trädsjukdomar. 
 

Fråga om snöskottning av trappor 

Birgit Marklund-Beijer (S) ställer fråga om vad som gäller för snöskottning av trappor 

i staden. 

 

Magdalena Bosson svarar att kommunens trappor skottas genom trafikkontorets 

entreprenör. Trappor som hör till enskilda fastighetsägare skottas av fastighetsägaren. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

Fråga om hissar upp till Furusundsgata 

Mats Lindqvist och Hampus Rubaszkin båda (MP) lämnar in en skriftlig fråga om vad 

som kan göras för att förmå SL att laga hissarna upp till Furusundsgatan från Gärdets 

tunnelbanestation. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 
 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


